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Iohannis despre 5G: La noi unii nu sunt suficient de îngrijorati; cred ca va trebui sa

discutam si în CSAT

Presedintele Klaus Iohannis a declarat, marti, cu privire la tehnologia 5G, ca în România "unii nu sunt

suficient de îngrijorati", iar acest subiect va trebui discutat si în Consiliul Suprem de Aparare a Ţarii

(CSAT).

"La noi unii nu sunt suficient de îngrijorati. (...) Nu realizeaza ce se întâmpla de fapt. Cred ca va trebui sa discutam

si în CSAT", a spus Iohannis, într-o întâlnire informala cu presa.

Întrebat daca va avea loc o sedinta CSAT în curând, seful statului a afirmat ca este posibil.

"E posibil sa avem o discutie", a spus el.
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